
Vad tyckte ni om 2023 års TeA-dag?  

236 st kom med svar och här är resultaten och 
några av alla kommentarer.                          

 

Vad tyckte du om årets föreläsare? 

 

• En trevlig blandning av duktiga föreläsare. Vi har pratat mycket om dessa 
presentationer med kollegorna i fika-rummet! 

• Intressanta och relevanta ämnen och duktiga föreläsare. Fint uppträdande av Friskör. 
• Samtliga föreläsare höll mycket hög klass med relevanta ämnen och kunde trots att 

ämnena skiljer sig åt fånga intresset och väcka frågor och nyfikenhet. 

 



 

Att ha TeA-dagen på våren, bra eller dåligt? 

 

• Toppen att den ligger innan själva ansökan inför höstterminen börjar! Toppen! 
• Hösten är tuff, i alla fall för oss som arbetar med ekonomi, väldigt bra på våren. 
• Det är väldigt betydelsefullt att ha dessa TeA-träffar. Egentligen enda möjligheten 

att träffa kollegor från andra institutioner, en del träffar jag bara där. Man utbyter 
tankar, minnen och erfarenheter, blir uppiggad, får energi. 

 

Lunch på annan lokal, bra eller dåligt? 

 

• Bra! Jättefint, vilket jag också berömde personalen i matsalen för. 
• Mycket gott på Matikum. Dock visste vi inte att det var förbokat och uppdukat så vi 

stod i den vanliga kön en bra stund. 
• Maten var jättegod och det fungerade bra med allt när man väl kom till 

restaurangen, Humlan. 
 
 

Vad tyckte du om fikat? Upplägget? Vad kan vi tänka på till nästa år? 
 

• Jättegott! Toppen med ett bröd på fm som inte är helvitt...och jättegod äppelkaka. 
• Trevligt bemötande från Cajsas kök också. Så anlita gärna dem igen. 
• Tyckte det var bra upplägg och gott fika. Flöt på smidigt fast vi var många. 

 
 
 

Vad tyckte du om att vara i universitetsaulan? 

 
• Väldigt trevligt. Exklusivt och proffsigt. 
• Överlag bra, centralt och bra miljö för föreläsningarna. 
• Jättekul att få komma till den vackra universitetsaulan. 

 
 



 
Är det något övrigt du vill framföra till TeA-gruppen? 

 
• Stort tack för ert engagemang och att ni ordnade en toppendag! Vi är många som 

uppskattar det. 
• Bra arrangerat, kul att det blev av för en som blev anställd precis i början av 

pandemin som inte fått träffa andra kollegor inom UU live så mycket. 
• Fler borde gå på detta! 

 
 

Vi i TeA-planeringsgruppen vill tacka för alla era kommentarer, 
hejarop, förslag på förbättringar och tips på ämnen och föreläsare.  

Vi lovar att återkomma med en TeA-dag i mars 2024. 
/Anna, Camilla, Veronica, Åsa 

 

 
 
 

 


